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Slechts 24 procent van de verkochte Nespresso-capsules in Nederland wordt gerecycled. Dat vindt het
koffiebedrijf te weinig, meldt het FD. Daarom overweegt Nespresso om samen te werken met andere partijen
die aluminium koffiecupjes produceren.

Een van die partijen is Douwe Egberts. Nespresso is momenteel met het koffiemerk in gesprek. “Wij willen een
oplossing bieden en toewerken naar een wereldwijd recyclingsysteem voor aluminium koffiecapsules”, vertelt
een woordvoerder van Nespresso. Nespresso hoopt dat andere koffieaanbieders ook hun capsules gaan
recyclen of dat er samen gewerkt kan worden aan een recycle-lijn.

Nespresso is nu nog het enige koffiemerk dat zijn aluminium cupjes inzamelt en laat recyclen. Jaarlijks
investeert het bedrijf in Nederland meer dan een miljoen euro in recycling. Het geld gaat onder meer naar het
verwerken van de capsules en de communicatie naar de klant.
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